
 
 
 
 

Møteprotokoll 
 
 
 
Utvalg: Formannskapet - Ørland kommune 
Møtested: Yrjar, Ørland rådhus 
Dato: 15.01.2019 
Tid: 19:00 – 19:45 

 
Faste medlemmer som møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Tom Myrvold Ordfører OK-H 
Finn Olav Odde Varaordfører OK-SP 
Therese Eidsaune Medlem OK-H 
Marit Sletten Medlem OK-H 
Roy Hoøen Medlem OK-SP 
Trond Magnus Brekstad Medlem OK-FRP 

 
Faste medlemmer som ikke møtte: 
Navn Funksjon Representerer 
Knut Morten Ring MEDL OK-AP 

 
Varamedlemmer som møtte: 
Navn Møtte for Representerer 
Gunnhild Tettli Knut Morten Ring OK-AP 

 
Fra administrasjonen møtte: 
Navn Stilling 
Arnfinn Brasø Rådmann 
Britt Brevik Politisk sekretær 
Odd Erik Røstad Kommunalsjef oppvekst 
Marit K. Ervik Kommunalsjef helse og velferd 
Jon Foss Kommunalsjef kommunalteknikk 
Thomas Engen Kommunalsjef, plan, bygg og landbruk 

 
 

Merknader: 
Innkalling og saksliste godkjent. 

 
Protokolltilførsel fra Gunnhild Tettli (AP): 
Ber om at det protokollføres feil i protokoll fra Formannskapet 10.01.19 i sak 19/3 
Rullering av prioriterte prosjekt 2019, der forslaget fra AP/SP om å sende saken til 
kommunestyret ikke er med.  
Det ligger implisitt i avstemming: 
Punkt 1: Utsettelsesforslaget ble enstemmig vedtatt. 
Punkt 2: At saken skulle opp i formannskapsmøte før 15. januar ble vedtatt med 4 mot 3 
stemmer.  
 



 
Jeg mener derfor at forslaget om å sende saken til kommunestyre må legges inn i 
protokollen og at disse forslagene i punkt 2 ble satt opp mot hverandre. 

 
 
Formannskapets behandling av protokolltilførselen: 

 Formannskapet klargjør reglene for utsending og godkjenning av protokoller fra 
formannskapets møter i Formannskapets møte 17.01.19 

 
 
 

 
  



 
Saksnr Innhold Lukket 

PS 19/4 Prioritering av spillemiddelsøknader til ordinære 
idrettsanlegg og til nærmiljøanlegg i Ørland 
kommune for 2019. 

 

 
 

PS 19/4 Prioritering av spillemiddelsøknader til ordinære idrettsanlegg og til 
nærmiljøanlegg i Ørland kommune for 2019. 

Saksprotokoll i Formannskapet - Ørland kommune - 15.01.2019  
 
Behandling: 
Ordfører Tom Myrvold (H) fremmet på vegne av H, SP og FRP følgende punkt 3 og 4 som 
tilleggforslag til rådmannens innstilling: 

1. Søknad for 2019 om spillemidler følger det oppsett som framgår av 
saksframlegget. 

2. Som følge av pkt 1 revideres «Kommuneplan for idrett og fysisk aktivitet i Ørland 
kommune 2011 - 2022» ved at prosjektene «Undervarme for Gryta» og 
«Ballbinge Ørland ungdomsskole» tillegges i planens pkt 5.6. 

3. Formannskapet beslutter å legge nytt kunstgress og nytt lysanlegg på Gryta. 
Ørland stadion videreføres som i dag. 

4. Formannskapet ber administrasjonen utarbeide et grunnlagsdokument som 
sammenstiller kostnad/nytteformål, samt investering og driftsmessige forhold 
knyttet til alternativene: 
 

- undervarme på Gryta  
- etablering av ny 9er kunstgressbane på «Realskolebanen» 
- etablering av ny 11er kunstgress bane på Lundavoll i tillegg til dagens gressbane 

 
Notatet skal vurdere driftsmessige forhold knyttet til bruk av undervarme i kunstgressbaner 
på Ørlandet ift de anbefalinger og tilrådninger som er gitt av Norges Fotballforbund. 
 
Formannskapet ber administrasjonen legge frem sak for kommunestyret i marsmøtet. 
 
 
Votering  
Rådmannens innstilling punkt 1 og 2, ble enstemmig vedtatt. 
Tilleggsforslag punkt 3 og 4 fremmet av ordfører Tom Myrvold (H) på vegne av H, SP og 
FRP, ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Vedtak: 
1. Søknad for 2019 om spillemidler følger det oppsett som framgår saksframlegget. 
2. Som følge av pkt 1 revideres «Kommunedelplan for idrett og fysisk aktivitet i Ørland 

kommune 2011 – 2022» ved at prosjektene «Undervarme for Gryta» og «Ballbinge 
Ørland ungdomsskole» tillegges i planens pkt 5.6.  

3. Formannskapet beslutter å legge nytt kunstgress og nytt lysanlegg på Gryta. Ørland 
stadion videreføres som i dag. 

4. Formannskapet ber administrasjonen utarbeide et grunnlagsdokument som sammenstiller 
kostnad/nytteformål, samt investering og driftsmessige forhold knyttet til alternativene: 



- undervarme på Gryta  
- etablering av ny 9er kunstgressbane på «Realskolebanen» 
- etablering av ny 11er kunstgress bane på Lundavoll i tillegg til dagens gressbane 

 
Notatet skal vurdere driftsmessige forhold knyttet til bruk av undervarme i 
kunstgressbaner på Ørlandet ift de anbefalinger og tilrådninger som er gitt av Norges 
Fotballforbund. 
 
Formannskapet ber administrasjonen legge frem sak for kommunestyret i marsmøtet. 

 
 
 
 
 


